
万能自封管接头

产品名称 万能自封管接头

公司名称 北京莱曼国际设备技术服务有限公司

价格 180.00/件

规格参数 品牌:莱曼国际
型号:5000PSI

公司地址 北京市朝阳区安华里5区21号楼四层

联系电话 010-89595857 18664729464

产品详情

  

万能自封管接头Universal Isolates Pipe Connection

自封式管接头安装完毕自动开启，卸下时自动闭合，杜绝了管体介质流出污染环境，防止沙尘进入管体

和设备中造成机械磨损，降低事故隐患，管接头装卸方便，减少劳动强度，节省作业时间，所用材料完

全符合美国ASTM和AISI标准。产品和零件进行防腐处理，管接头具有耐高压，密封可靠等优点。

Sealing pipe installed automatically open, unload automatically when closed, put an end to the tube body medium

from environmental pollution, prevent dust from entering the tube body and equipment caused by mechanical wear

and tear, reduce accidents, pipe joint loading and unloading of convenient, reduce labor intensity, saving operation

time, used material completely accord with standard of American ASTM and AISI. Anticorrosive processing products

and parts, pipe has high pressure resistance, reliable sealing, etc.

按照结构分类如下：According to the structure classification is as follows:

钢珠式快速自封管接头。

三爪自封由壬式管接头。

销键插入式自封管接头。

Steel ball type fast self-styled pipe joint.
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